



Hôtel l'Eterlou *** - Winter 2026-2027

Small Classic Room, 12 m²

Room with a double bed, shower room. No balcony

Possibility of two single beds on demand. Some rooms are in the attic with a skylight.

Tradition Room, 17 to 19 m²

Room with a double bed, bathroom with a bath or a shower, balcony.

Possibility of two single beds on demand. Some rooms are in the attic, others on the ground floor.

Suite 2 Persons, 35 m²

Suite designed for 2 people, composed of a living room, a separate bedroom with a double bed, bathroom with bath or shower, balcony. And up to 4 people with the sofa in the living room which is convertible into a 140 x 190 cm bed (Extra charge and on request only).

Triple Classic Room, 17 m²

Room with a double bed and a single bed, shower room, no balcony.

Some rooms have an alcove for the single bed, others are in the attic.

Triple Tradition Room, 20 to 24 m²

Room with a double bed and a single bed, bathroom with bath or shower, balcony.

Some rooms have an alcove with for the single bed.

Possibility of three single beds on demand. Some rooms are in the attic, others without balcony (ground floor).

Family Room 4 Persons, Several layouts for this room from 24 to 28 m²

On one level or in duplex, the Family Room 4 persons consists of two separated areas: a bedroom with a double bed, a children's sleeping area with two single beds, bathroom with a bath or a shower, balcony.

Suite 4 Persons, 40 m²

Duplex room composed of a living room, two attic bedrooms, one with a double bed, the other with two single beds, shower room, balcony.

NOTE: staircase between the living room and the bedrooms upstairs or a staircase at the entrance.

Family Room 5 Persons, Several layouts for this room from 36 to 40 m²

On one level or in duplex, the Family Room 5 persons consists of a bedroom with a double bed and a shower room, And a bedroom with three single beds and a bathroom.

Balcony or large shared terrace. Some rooms are in the attic.

Family Room 6 Persons, 60 m²

Duplex room, composed on the ground floor of a bedroom with a double bed, a shower room, a living room and balcony.

On the first floor, a bedroom with a double bed, an attic bedroom with a single bed, a bedroom with a single bed and a skylight, bathroom.

The living room balcony is east facing and the balcony of the first-floor rooms, north facing.

Included: Wifi

Free access to the outdoor wellness area with heated outdoor pool and Jacuzzi, sauna and steam room
Ski lockers with boot dryer.

Restaurant

Breakfasts are served as a buffet in the hotel restaurant from 7:00 a.m. to 10:00 a.m.

Half-board is to be determined upon reservation and for the entire stay.

The Half-Board Menu is served every evening in our Restaurant la Grange at 07:00 pm or at 09:00 pm.

The 3-course menu (starter, main course, dessert) to choose from the Daily Selection which offers 2 starters (soup or starter), 2 main courses (meat/fish or Savoyard) cheese or dessert. A welcome cocktail is included with the Half-Board Menu (except for the Christmas Menu and from the New Year's Menu). Other drinks are not included. A vegetarian option is available on request. Other dietary requirements are not catered for.

Supplement for New Year's Eve dinner is **€ 40 per Adult** and **offered for Children from 2 to 10 years old**.

The New Year's supplement is mandatory for all half-board reservations.

Any meal validated on reservation and not taken cannot be subject to any reduction or refund.



Hôtel l'Eterlou *** - Hiver 2026-2027

Petite Chambre Classique : 12 m²

Chambre avec un lit double, salle de douche. Pas de balcon.

Possibilité de deux lits simples sur demande. Certaines chambres sont en soupenette avec un Velux.

Chambre Tradition : 17 à 19 m²

Chambre avec un lit double, salle de bain avec baignoire ou douche, balcon.

Possibilité de deux lits simples sur demande. Certaines chambres sont en soupenette, d'autres en rez-de-chaussée.

Suite 2 Personnes : 35 m²

Suite conçue pour 2 Personnes, composée d'un salon, d'une chambre séparée avec un lit double, salle de bain avec baignoire ou douche, balcon. Et jusqu'à 4 Personnes avec le canapé du salon qui est convertible en un lit de 140 x 190 cm (en supplément, sur demande uniquement).

Chambre Triple Classique : 17 m²

Chambre avec un lit double et un lit simple, salle de douche, sans balcon.

Certaines chambres disposent d'une alcôve pour le lit simple, d'autres sont en soupenette.

Chambre Triple Tradition : 20 à 24 m²

Chambre avec un lit double et un lit simple, salle de bain avec baignoire ou douche, balcon.

Certaines chambres disposent d'une alcôve avec le lit simple.

Possibilité de trois lits simples sur demande. Certaines chambres sont en soupenette, d'autres sans balcon (rez-de-chaussée).

Chambre Familiale 4 Personnes : Plusieurs configurations pour cette chambre de 24 à 28 m²

De plain-pied ou en duplex, la Chambre Familiale 4 Personnes se compose de deux espaces séparés : une chambre avec un lit double et un coin nuit enfants avec deux lits simples, salle de bain avec baignoire ou douche, balcon.

Suite 4 Personnes : 40 m²

Chambre en duplex composée d'un salon, de deux chambres en soupenette, l'une avec un lit double et l'autre avec deux lits simples, salle de douche, balcon.

REMARQUE : escalier entre le salon et l'étage des chambres ou un escalier à l'entrée.

Chambre Familiale 5 Personnes : Plusieurs configurations pour cette chambre de 36 à 40 m²

De plain-pied ou en duplex, la Chambre Familiale 5 personnes se compose d'une chambre avec un lit double et sa salle de douche, et d'une chambre avec trois lits simples et sa salle de bains.

Balcon ou grande terrasse partagée. Certaines chambres sont en soupenette.

Chambre Familiale 6 Personnes : 60 m²

Chambre en duplex, composée au rez-de-chaussée d'une chambre avec un lit double, une salle de douche, un salon et un balcon. Au premier étage, une chambre avec un lit double, une chambre soupenetée avec un lit simple, une chambre avec un lit simple et velux, salle de bains.

Le balcon du salon est situé côté est et le balcon des chambres du 1^{er} étage côté nord.

Inclus : Wifi,

Accès libre à l'espace bien-être extérieur avec piscine et Jacuzzi extérieurs chauffés, sauna et hammam

Casiers à ski avec sèche chaussures.

Restaurant

Les Petits-Déjeuners sont servis en buffet au restaurant de l'hôtel de 7h00 à 10h00.

La Demi-Pension est à déterminer à la réservation et pour l'ensemble du séjour.

Le Menu Demi-Pension est servi tous les soirs dans notre Restaurant la Grange à 19h00 ou à 21h00.

Le menu est composé de 3 plats (entrée, plat, dessert) à choisir parmi la Sélection du Jour qui propose 2 entrées (soupe ou entrée), 2 plats (viande/poisson ou savoyard) fromage ou dessert. Un cocktail de bienvenue est inclus dans le Menu Demi-Pension (sauf Menu de Noël et Menu du Nouvel An). Les autres boissons ne sont pas incluses. Une option végétarienne est possible sur demande. Les autres régimes alimentaires ne sont pas pris en charge dans le format Demi-Pension.

Supplément Dîner du Réveillon du Nouvel An est de **40 € par Adulte** et **offert pour les Enfants de 2 à 10 ans**.

Le supplément du Nouvel An est obligatoire pour toutes les réservations en demi-pension.

Une fois les repas confirmés, il n'y a pas de remboursement pour les repas non pris ou annulés.